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پریرا در تمرین پرسپولیس حاضر شد
برزیلی  جدیــد  مهاجــم 
پرسپولیس ظهر  فوتبال  تیم 
این  امروز در محــل تمرین 

تیم حضور یافت.
لئاندرو  ایسنا،  گزارش  به 
پریرا که با عقد قراردادی یک 
ســال و نیمه به پرسپولیس 
پیوسته اســت، بعد از انجام 
تســت های پزشــکی، ظهر جمعه در تمرین پرســپولیس حاضر شد و همراه 

سایرین تمرین کرد.
تیم فوتبال پرســپولیس در جریان هفتــه  نوزدهم لیگ برتر فوتبال ایران 

عصر چهارشنبه میهمان صنعت نفت آبادان  است.

حمایت باشگاه استقلال از ساپینتو 
انتشار  با  استقلال  باشگاه 
بیانیــه ای از ســرمربی خود 

حمایت کرد.
باشگاه  ایسنا،  به گزارش   
اســتقلال اعلام کــرد: پیرو 
و  غیرحرفــه ای  اظهــارات 
از  برخی  جویانــه  مداخلــه 
مســئولان و اعضای ســایر 
تیم ها، باشگاه استقلال ضمن اعلام حمایت کامل و تمام قد از سرمربی خود، 
نســبت به این اظهارات بی تفاوت نبوده و به این وسیله اعلام می کند از طریق 
کمیتــه اخلاق و کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال پیگیر برخورد با افرادی 
اســت که به شــکلی غیرمسئولانه علیه باشگاه اســتقلال و سرمربی این تیم 

صحبت کرده اند.
هرگونه اظهار نظر مداخله جویانه از ســایر باشــگاه ها، با برخورد قانونی و 

محکم باشگاه استقلال رو به رو خواهد شد.

شکرآب شدن رابطه نویر و ناگلزمن 
شــبکه اســپورت یــک 
فوتبال آلمان نوشــت که در 
ناگلزمن  ماندن  باقی  صورت 
در بایرن مونیخ، مانوئل نویر 
بایرن   از  چاره ای جز جدایی 

در تابستان نخواهد داشت.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از اســپورت ۱، اقــدام اخیر 
باشــگاه بایرن مونیخ در برکنار کردن مربــی دروازه بان های این تیم با واکنش 

تند مانوئل نویر همراه شد.
کاپیتان بایرن مونیخ سخنان تندی را در انتقاد از این رفتار باشگاه بایرن و 
سرمربی تیم بر زبان آورد و این اتفاق را بدترین و عجیب ترین اتفاق در دوران 

فوتبالی خود دانست.
این سخنان نویر هنوز با واکنش رسمی باشگاه بایرن مونیخ و سرمربی تیم 
همراه نشده اســت اما طبق اعلام  اسپورت یک آلمان، رابطه نویر و ناگلزمن 
با این اتفاق اخیر خراب شــده اســت و در صورت ماندن این مربی جوان باید 

منتظر جدایی نویر از بایرن بود.
مانوئل نویر، کاپیتان اول بایــرن مونیخ بعد از خداحافظی فیلیپ لام بوده  
اســت. او سال هاســت که در بایرن بازی می کند و در بین هــواداران تیم از 
محبوبیت بســیار بالایی برخوردار است؛ البته نویر به خاطر آسیب دیدگی تا 

پایان فصل نمی تواند برای تیمش به میدان رود.

اقدام جالب کریستیانو رونالدو 
به احترام مردم عربستان 

فوق ستاره پرتغالی النصر به احترام 
مردم عربستان گوشــواره های خود را 

که نماد صلیب بود تغییر داد.
به گزارش ایســنا و به نقل از کورا، 
کریســتیانو رونالــدو بعــد از دو دهه 
حضــور در فوتبال اروپا تصمیم گرفت 
کــه راهی خاورمیانه شــود تا پیراهن 

النصر عربستان را بر تن کند.
رونالدو در اقدامی جالب و به احترام 
عربســتان گوشواره های  آیین  و  ملت 

خود را تغییر داد.
رونالدو پیش از این همواره از گوشــواره های که طرح صلیب را داشــتند 
اســتفاده می کرد اما اخیرا به احترام مردم عربســتان آن ها را تغییر داد و از 

تصویر نخل که نماد عربستان است استفاده کرده است.
رونالــدو در دومین بازی خود با پیراهن النصر در لیگ عربســتان موفق به 

گلزنی از روی نقطه پنالتی شد تا تیمش در این بازی بازنده نشود.
این بازیکن پرتغالی در ۳۷ ســالگی به لطف قرارداد با النصر به گران ترین 
بازیکن تاریخ فوتبال تبدیل شده است و بالاترین دستمزد را دریافت می کند.

نیمار به بازی برابر تولوز هم نمی رسد
پاری  برزیلــی  مهاجــم 
ســن ژرمــن بــرای دومین 
بازی پیاپی به خاطر آســیب 
دیدگــی نمی تواند تیمش را 

همراهی کند.
به گــزارش ایســنا و به 
پاری سن  لوپاریزین،  از  نقل 
ژرمن در هفته بیست و دوم 

رقابت های لیگ فرانسه به مصاف تولوز خواهد رفت.
نیمار در این بازی هم نمی تواند به خاطر آسیب دیدگی پاری سن ژرمن را 
همراهی کند. او در تمرین روز گذشته تیم حضور نداشت و به صورت انفرادی 

تمرین کرد.
این بازیکن برزیلی در دیدار قبلی پاری ســن ژرمن برابر مون پلیه هم که 
با پیروزی ســه بر یک شــاگردان گالتیه به پایان رســید نتوانست این تیم را 

همراهی کند.
البته نیمار تنها غایب بزرگ پاری ســن ژرمن در این بازی نیست چرا که 

ام باپه و سرخیو راموس هم مصدوم هستند و به این بازی نخواهند رسید.
پاری ســن ژرمن با ۵۱ امتیاز در صدر جــدول رده بندی رقابت های لیگ 
فرانســه قرار دارد و با نزدیک ترین تعقیب کننده خود که مارســی اســت ۵ 
امتیاز  اختلاف دارد اما ماموریت بزرگ تیم پاریسی لیگ قهرمانان اروپا است 
به طوری که آن ها در یک هشتم نهایی باید به مصاف تیم بزرگ بایرن مونیخ 
بروند. خبر بد برای پاری ســن ژرمن این که ام باپه مصدوم است و طبق اعلام 
این باشگاه به بازی رفت برابر بایرن مونیخ نمی رسد اما نیمار و راموس مشکلی 

برای این بازی نخواهند داشت.

اوزیل از فوتبال خداحافظی کرد 
رســانه ترکیه ای از خداحافظی 
مســوت اوزیل از فوتبال خبر داد. 
به گزارش ایســنا، گفته می شــود 
مســوت اوزیل تصمیــم گرفته به 
دوران فوتبــال خــود پایان دهد. 
یاکوپ چینار، روزنامه نگار ترکیه ای 
که برای روزنامــه »فاناتیک« کار 
می کند، در توییتر گزارش نوشت: 
اوزیل تصمیم گرفته اســت که به 

فوتبال خود پایان دهد.
بر این اساس قرارداد او با باشگاه استانبول باشاکشهیر فسخ خواهد شد.

گفته می شــود در اواسط فصل، مســعود اوزیل تصمیم گرفت در سن ۳۴ 
سالگی به فوتبال خود پایان دهد. 

اخبار کوتاه

ســرمربی تیم ملی وزنه برداری گفت: استعفای من هیچ 
ربطی به انتخابات فدراســیون ندارد اما فدراسیون بدون 
برنامه است و تیم بزرگســالان در بلاتکلیفی محض قرار 
دارد.سعید علی حسینی در گفت و گو با ایسنا در پاسخ به 
این پرسش که علت استعفای او از سرمربیگری تیم ملی 
وزنه برداری ایران چه چیــزی بوده و در مورد موضوعاتی 
همچون حضور در تیم رقیب انتخاباتی سجاد انوشیروانی 
یا اینکه احتمال می داد فدراســیون بــا او ادامه همکاری 
ندهد و یا خودش از شــرایط ناراضی بود، بیان کرد: عدم 
همکاری، وضعیت نابسامان و بی برنامگی که در بخش فنی 
بود، باعث استعفای من شد. من نامه هایی را برای برگزاری 
اردوی تیم ملی و تمدید ماموریتم ارسال کردم اما پاسخ 
داده نشــد. از طرفی آقای انوشیروانی در مصاحبه هایش 
گفتــه بود که تکلیف کادر فنی در جلســه کمیته فنی و 
بعد از انتخابات مشــخص می شود اما چرا بعد از قهرمانی 
جهان کمیته فنی فدراســیون تشــکیل نشــد تا تعیین 
تکلیف کند؟ در این شرایط من باید برنامه هایم را به چه 
کسی ارائه می دادم؟ کمیته فنی باید تشکیل شود تا من 
برنامه هایم را ارائه دهم و ببینم مورد قبول است یا نه. همه 
این بلاتکلیفی ها، غیر شــفاف بودن ها و عدم پاسخگویی 
به موقع جز تضعیف تیم ملی چیــز دیگر ندارد. من هم 
که دیدم فکر دوســتان جور دیگری است، تصمیم گرفتم 

استعفا بدهم.
چرا تا قبل از استعفای من جلسه کمیته فنی 

تشکیل نشد؟
او ادامه داد: اگر من می خواســتم با این فکر که احتمال 
دارد برکنــارم کنند کار می کردم، می گفتم برکنارم کنند 
و بعد از آن باید طبق قرارداد برخورد شود که این بیشتر 
به ضرر فدراسیون بود و برای جامعه وزنه برداری نیز خوب 
نبود. همچنین استعفای من هیچ ربطی به بحث انتخابات 
ندارد. آقای بهتاج و جلیل امیری از من خواستند که اسم 
من را به عنوان کارشناس خبره رد کنند و من هم گفتم 
در خدمتشان هستم. همانطور که نام حسین رضازاده هم 
در تیم انتخاباتی سجاد انوشــیروانی است و هم در  تیم 
ایوب بهتاج. آقای انوشیروانی اینطور برداشت می کند که 
اســتعفای من ربطی به انتخابــات دارد اما هیچ ربطی به 
بحث انتخابات ندارد. او این را در نظر نمی گیرد که فرصت 
زیادی تا مسابقات قهرمانی آســیا که گزینشی المپیک 
است، نمانده اما اردوی تیم ملی نوجوانان در حال برگزاری 
اســت و اردوی تیم ملی بزرگسالان در بلاتکلیفی محض 
قرار دارد. بعدا که نتایج ضعیف کسب می شد، مسئولیت 
همه مشکلات و ناکارآمدی ها را متوجه من می کردند. مگر 
قرار نبود تکلیف کادرفنی در جلسه کمیته فنی مشخص 
شــود و چرا تا قبل از اســتعفای من جلسه کمیته فنی 
تشــکیل نشده بود تا تعیین تکلیف شود؟ اگر من استعفا 

نمی دادم، آیا باز هم جلسه کمیته فنی تشکیل می شد؟
من از رضازاده، رئیس کمیته فنی فدراسیون 

پرسیدم برنامه ارائه بدهم یا نه
علی حسینی در مورد اینکه انوشیروانی عنوان کرده است 
که از او برنامه یک ســاله خواسته اما برنامه را ارائه نکرده 
اســت در صورتی که طبق قراردادش موظف بوده برنامه 
یک ســاله بدهد، تصریح کرد: آقای انوشــیروانی خوب 
اســت که مصاحبه نکند چون وقتــی مصاحبه می کند، 

بیشتر حرفهای نادرســت می زند و حرف های خودش را 
زیر ســوال می برد. من با حســین رضازاده رییس کمیته 
فنی فدراســیون صحبت کردم مبنی بر اینکه سرپرست 
فدراســیون مصاحبه کرده و گفته است که تکلیف کادر 
فنی در کمیته فنی مشــخص می شود و کمیته فنی هم 
بعد از انتخابات برگزار خواهد شد و در این شرایط من چه 
کار کنم، باید برنامه ارائه بدهم یا نه که آقای رضازاده هم 
به من پاسخ داد »مگر از شما برنامه خواسته شده است؟ 

از شما برنامه ای خواسته نشده است.«
می خواستم بعد از مرحله دوم لیگ 

اردو را آغاز کنم
او ادامه داد: من هم وقتی دیدم که فدراســیون برنامه ای 
ندارد و جلســه کمیته فنی هم فعلا تشکیل نمی شود و 
تکلیف را مشــخص نکرده اند، تصمیم گرفتم که خودم 
نامه بزنم. خواســتم به مرحلــه دوم لیگ بروم و نفرات را 
برای اردوی مسابقات قهرمانی آسیا انتخاب کنم. در جلسه 
دوم کمیتــه فنی به من اعلام کردند که مکانیزم انتخاب 
افراد برای حضور در اردوی تیم ملی، رکوردها در قهرمانی 
کشور، لیگ و یا رکورد گیری است و من هم مطابق با آنچه 
که به من اعلام شده بود، تصمیم گرفتم که در مرحله دوم 
لیگ حاضر شوم تا عملکرد وزنه برداران را از نزدیک ببینم. 
اما آنها می گفتند که فینال لیگ برتر را ببینم که در این 
صورت اردوی تیم ملی هم به اســفند موکول می شد اما 
من می خواستم که اردوی تیم ملی در بهمن برگزار شود. 
بیست و هشتم دی ماه نامه ارسال کردم که می خواهم در 
مرحله دوم لیگ حاضر شوم. فدراسیون می توانست پاسخ 
بدهد که در مسابقات لیگ حاضر شوم و انتخاب نفرات را 
انجام دهم و وقتی که این کار انجام نشــد، نشان می دهد 

که فدراسیون برنامه نداشته است.
روزی که استعفا دادم 

به من گفتند برنامه یک ساله ام را بدهم
علی حســینی هم چنین گفت: فدراســیون می خواست 
اردوی تیم ملی از  اول اســفند آغاز شود اما چگونه تیمی 
که دنبال کسب سهمیه المپیک است،  فقط دو ماه برای 
قهرمانی آسیا اردو داشته باشــد؟ من به عنوان سرمربی 
برنامه داشــتم که اردو در بهمن آغاز شــود و سوم بهمن 
نیز در نامه ای، درخواســت کردم که اردوی تیم ملی، با 
حضور نفرات منتخب از دهم بهمن در تهران آغاز شود که 
به این نامه پاسخی ندادند. من شنبه هشتم بهمن استعفا 
دادم و همان روز نیز از طرف دبیرخانه فدراسیون نامه ای 
در واتس اپ به من ارســال شد مبنی بر اینکه برنامه های 
یک ساله ام را ارائه بدهم. آقای انوشیروانی روز دوشنبه در 
مصاحبه هایش اعلام کرد کــه کوروش باقری هم دو روز 
پیش برنامه هایش را ارائه کرده اســت. در واقع می خواهم 
این را بگویم اگر من در ارائه برنامه هایم تاخیر داشتم، آقای 
باقری هم یک ماه برنامه نداده است و این نشان می دهد 
که فدراسیون خودش برنامه نداشته که از ما برنامه بخواهد 

تا ما برنامه هایمان را ارائه کنیم.
منتظر بودم در جلسه کمیته فنی تکلیفم را 

مشخص کنند
سرمربی تیم ملی در پاسخ به این پرسش که مرحله دوم 
لیگ ۲۹ دی آغاز شــد و چرا زودتر از ۲۸ دی درخواست 
این را نداشــت که در مرحله دوم لیگ برتر حاضر شود؟ 

گفت: یعنی منظور شما این است که باید برای اینکه یک 
نامه بزنند تا شــرایط اسکان من فراهم شود، باید ۱۵ روز 
قبل از لیــگ اقدام می کردم؟ از طرفــی گفته بودند که 
تکلیف کادر فنی در کمیته فنی مشــخص می شود و من 
هم منتظر بودم تا جلســه کمیته فنی را تشکیل دهند و 
تعیین تکلیف کنند و ببینم اصلا من را می خواهند یا نه. 
وقتی دیدم هیچ خبری نیست تصمیم گرفتم کارم را انجام 

دهم و درخواست کردم که در لیگ حضور داشته باشم.
مردم فکر نکنند قرارداد من مانند 

ویلموتس و کی روش است
علی حسینی با اشاره به اینکه انوشیروانی در مصاحبه های 
خود صحبت از قرارداد او کرده است، بیان کرد: شاید مردم 
فکر کنند که قرارداد من مانند ویلموتس یا کی روش است 
و قرار اســت کمر فدراسیون شکســته شود. حقوق من، 
ماهیانه ۱۵ میلیون تومان بدون اسکان خانواده بوده است 
که با کسورات، ۱۳ و نیم میلیون پرداخت می شد. همین 

الان هم دو ماه هست حقوق ما پرداخت نشده است.
اگر از اردبیل یک کارگر فصلی بگیرید و بخواهید به تهران 
ببریــد با این مبلغ کار نمی کنــد. البته نیت ما هم بدون 
چشمداشــت مالی، خدمت به وزنه برداری کشــور بوده 
اســت. الان هم با گذشت این مســائل، در شهرم اردبیل 
در خدمت جامعه وزنه برداری خواهم بود و به شــاگردانم 
کمــک خواهم کرد تا موفق شــوند. اما در این میان یک 
نکته وجود دارد، مگر خود این آقایان اعتراض نمی کردند 
کــه چرا علی مرادی به مربیان احترام نمی گذارد و با آنها 
قــرارداد نمی بندد. پس چرا الان این قــرارداد من باعث 

ناراحتی آنها شده است؟
سرمربی بعدی هم شش ماهه قرار نمی بندد

ســرمربی تیم ملی در پاســخ به این پرســش که شاید 
ایراد به مدت زمان قرارداد باشــد که سه ساله بسته شده 
است؟ گفت: آن زمان که مشخص نبود آقای انوشیروانی 
سرپرست فدراسیون می شود و من هم کار خودم را انجام 
دادم. تنها شرطی که من و آقای جباری برای علی مرادی 
گذاشــتیم این بود که با ما قرارداد بسته شود. هر کسی 
کــه مربیگری را قبول می کند، برنامــه دارد و برنامه من 
هم برای تیم ملی دو ماهه و شش ماهه نبوده است. شما 
فکر می کنید فردی که بعد از من سرمربی می شود شش 
ماهه قرارداد می بندد؟  قطعا او هم تا پایان المپیک قرارداد 

می بندد.
نمی خواستم وزنه برداری به اسم من آسیب ببیند

علی حسینی در پاسخ به این پرسش که وقتی می گویید، 
ســرمربی بعد از من هم تا پایان المپیک قرارداد می بندد 
یعنی مطمئن هستید که با استعفا موافقت می شود؟ گفت: 
حالا مطمئن که نه اما با توجه به مســیری که دوســتان 
می روند و این مســیر باعث تخریــب و تضعیف تیم ملی 
می شود، اســتعفای من نیز مورد قبول قرار می گیرد. من 
هم مشــکلی ندارم و فقط می خواستم که وزنه برداری با 
اسم من آسیب نبیند و اگر آسیبی وارد شد، آن را گردن 
من نیندازند. این وســط وزنه برداران چه گناهی دارند که 

اردوها آغاز نمی شود؟
نگذاشتند مرحله دوم لیگ را بروم

وزنه بردار سابق تیم ملی در مورد اینکه ممکن است گفته 
شود که علی حسینی در مرحله دوم لیگ حضور نداشت 
پس چگونه نفرات را انتخاب کرده است؟ تصریح کرد: من 
می خواستم در مرحله دوم لیگ حضور داشته داشته باشم 
اما آنها نگذاشــتند. مگر شما اعتراض نمی کردید که چرا 
سعید علی حسینی زمانی که رسول معتمدی مصدوم شد 
در لیگ حضور نداشت، من هم می خواستم در مرحله دوم 
لیگ حضور داشــته باشم. فدراسیون می خواست که من 
فینــال را بروم اما فینال یک ماه بعد از  مرحله دوم لیگ 

بود و در نهایت از اســفند اردوی تیم ملی آغاز می شد اما 
آیا آن زمان برای برگزاری اردوی بزرگسالان دیر نبود؟

پاسخ علی حسینی به ارائه نکردن برنامه
بعد از قهرمانی جهان

علی حسینی در پاســخ به این پرسش که وقتی در نظر 
داشــت اردوی تیم ملی برای حضور در قهرمانی آسیا از 
بهمن آغاز شــود، بهتر نبود که بعــد از  قهرمانی جهان 
کلمبیا یا در دی ماه اعلام می کرد که تصمیم دارد از چه 
زمانی اردوها را تشکیل دهد؟ تاکید کرد: وقتی سرپرست 
فدراســیون اعلام می کند که تکلیف کادر فنی درجلسه 
کمیته فنی و بعد از انتخابات مشــخص می شود من هم 

باید منتظر باشم کمیته فنی تشکیل شود. 
وزنه بردار ســابق فوق سنگین ایران در مورد اینکه ممکن 
است فدراسیون بگوید، به صورت رسمی به او اعلام نکرده 
اند که تا زمان تشــکیل کمیته فنی برنامه ندهد بنابراین 
موظف بوده برنامه های خود را ارائه کند، بیان کرد: به هر 
حال باید از من برنامه بخواهند تا انجام بدهم. من از رییس 
کمیته فنی پرســیدم که برنامه بدهم یا نه که این پاسخ 
را داد مگر از شــما برنامه خواسته اند؟ همچنین کوروش 
باقری هم به تازگی برنامه تیم ملی بانوان را ارائه داده است.

*فکر نمی کنم به جلسه کمیته فنی بروم
او در پاسخ به این پرسش که در جلسه کمیته فنی شرکت 
می کند یا خیر؟ گفت: فکر نمی کنم شرکت کنم همه چیز 
مشخص است. استعفا داده ام و حالا یا موافقت می شود یا 
موافقت نمی شود و حضور من در جلسه کمیته فنی باعث 

چه اتفاقی می شود؟
انوشیروانی اگر می خواست همکاری کند، چرا 

ماموریتم را تمدید نکرد؟
او با اشــاره به  صحبت های انوشیروانی مبنی براینکه در 
آینده با علی حسینی همکاری می شود و در فدراسیون به 
روی همه باز اســت، تصریح کرد:  آقای انوشیروانی گفته 
اســت که با علی حسینی می  واستیم همکاری کنیم و در 
آینده هم همکاری خواهیم کرد اما من این سوال را دارم 
پــس چرا ماموریت من را تمدید نکرد؟ ماموریت من اول 
بهمن به پایان رسید و من سوم بهمن نامه زدم و خواستم 
همانند قبل ماموریتم تمدید شــود تــا غیبت نخورم اما 

پاسخی ندادند.
بعد از قهرمانی جهان استعفا ندادم چون منتظر 

جلسه کمیته فنی بودم
علی حســینی در مورد دیگر صحبت انوشــیروانی مبنی 
براینکه گفته چرا بعد از مسابقات قهرمانی جهان استعفا 
نداده اســت، بیان کرد: طبق مصاحبه هایی که خود آقای 
انوشیروانی بعد از مســابقات جهانی انجام می داد و اعلام 
می کرد، تکلیف کادر فنی با کمیته فنی اســت، من هم 
منتظر تشــکیل کمیته فنی بودم که متاسفانه با گذشت 
زمان برگزار نشد و ادامه این مسائل باعث آسیب و تضعیف 

تیم ملی بزرگسالان می شد.
خواستند شکایت کنند، ۲۰۰ میلیون به فدراسیون 

کمک مالی می کنم!
علی حســینی با اشــاره به اینکه تاکنون در مورد مسائل 
و مشــکلات مصاحبه نکرده اســت، گفت: به خاطر این 
مصاحبــه نکرده بودم که در قرارداد من قید شــده که با 
هرگونه صحبــت علیه فدراســیون، ۲۰۰ میلیون تومان 
جریمه می شــوم. الان استعفا داده ام، قراردادم فسخ است 
و من هم صحبت کردم. او در مورد اینکه هنوز با استعفای 
او موافقــت نشــده و این صحبت ها ممکن اســت باعث 
جریمه اش شود، تصریح کرد: ما در وزنه برداری کم هزینه 
نداده ایم و اگه خواستند، شــکایت کنند و ۲۰۰ میلیون 
تومان هم به فدراســیون کمک مالی می کنیم تا حداقل 

اردوهای تیم ملی را برگزار کنند.

یک عضو هیات مدیره باشــگاه پرسپولیس با 
مشکوک دانستن اشتباهات داوری عنوان کرد 
که از سرمربی این تیم حمایت می کند. حسین 
خبیری در گفت وگو با ایســنا، درباره حواشی 
دیدار پرســپولیس برابر آلومینیوم اظهار کرد: 
در چند هفته گذشته اشتباهات داوری زیادی 
علیه پرسپولیس رخ داده که مشکوک به نظر 
می رسد. این مســائل باعث شده حق تیم ما 
تضعیف شــود و ناراحتــی آقای گل محمدی 
به حق اســت. یک مربی ماه ها تلاش می کند 
تــا تیمــش را آمــاده وارد زمین کنــد اما 
برخی داوران با قضاوت هــای ناجوانمردانه و 
غیرمنصفانه تمــام زحمات یک تیم را از بین 
می برند. معلوم اســت که یــک مربی از این 
وضعیت ناراحت می شود. واقعا یک داور چقدر 
می تواند اشتباه کند؟ در همین بازی آلومینیوم 
ببینید که داور چه قضاوتی داشــت! او صحنه 
پنالتی روی مهدی ترابی را دید و نگرفت و یا 
روی اخراج بیرانوند اشتباه کرد چون  قبل از 
آن بازیکن حریف در موقیت آفســاید به توپ 
رسید. گاهی فکر می کنم این اشتباهات دیگر 
ســهوی نیست و به این نوع قضاوت مشکوک 
می شــویم. وی در ادامه دربــاره با حمایت از 
اظهارات یحیی گل محمدی در نشست خبری 
بعد از دیدار برابر آلومینیوم، مدعی شد: درست 
است حق پرســپولیس را ضایع می کنند اما 
این گونه نیســت ما بــا میلیون ها هــواداران 

عقب بشــینیم و کنار بکشــیم. قضاوت های 
داوری که می بینیم  مشــکوک است؛ اراده ای 
وجــود دارد که جلوی قهرمانی پرســپولیس 
را بگیرنــد. این نوع رفتــار داوران قابل قبول 
نیســت. از  طرفی آقای افشاریان می گوید در 
بازی پرســپولیس برابر آلومینیوم داور فقط 
صحنه پنالتی روی ترابــی را ندید و نگرفت، 
این نشــان می دهد آقای افشاریان فهم شان 
از فوتبال و تلاش یک مجموعه بســیار پایین 
اســت. الان تفاضل گل سرنوشــت قهرمانی 
تیمی را تغییر می دهد، یعنی چه که می گویید 
یک پنالتی نگرفتند و همین یک اشتباه بوده؟ 
البته یک اشتباه نبوده و چندین اشتباه بوده 
که پشــت هم رخ داده اســت. این اشتباهات 
پشت ســر هم این شــائبه را ایجاد می کند 
که نمی خواهند پرســپولیس قهرمان شــود. 
این اظهارات آقای افشــاریان نشــان می دهد 
فهم او از فوتبال خیلی پایین اســت. همین 
اشتباهات اســت که حق میلیون ها هواداران 
پرســپولیس و کادر فنی ما را ضایع می کند. 
من از داورانی که نان حلال ســر سفره خود 
می برنــد عذرخواهی می کنم اما به نان برخی 
از داورانی که این گونه قضاوت می کنند شک 
می کنــم. او درباره این که یحیی گل محمدی 
عنــوان کــرده می خواهــد تیــم امیدهای 
پرســپولیس را در لیگ وارد زمین کند گفت: 
باید بپذیریم فشــار روی یحیی گل محمدی 

زیاد اســت. وقتی اتفاقاتی رخ می دهد اولین 
کسی که تحت فشار قرار می گیرید سرمربی 
تیم اســت. اقای گل محمدی هم فشار زیادی 
را تحمل می کند و حق دارد ناراحت باشد. او 
وقتی می بیند حق تیمش را ضایع می کنند، 
حق دارد عصبانی باشــد. همان طور که گفتم 
ما از مواضع آقای گل محمدی نســبت به این 
مســائل دفاع می کنیم. از طــرف دیگر از او 
حمایت می کنیم و اگر فدراســیون بخواهد با 
مواضع به حق آقای گل محمدی برخورد کند، 
مطمئن باشــید با برخورد سخت تر ما مواجه 
خواهد شــد. ما از تیــم و کادر فنی خودمان 
دفاع می کنیم چــون میلیون ها هوادارا داریم 
و از کســی هم نمی ترســیم. در نهایت برای 
ما فقط رضایت هواداران مهم  اســت. ما آدم 
کسی نیستیم که بترسیم و روی مشکلاتی که 
رخ داده چشم ببندیم. خبیری درباره این که 
آیا با ورود VAR مشــکل  اشتباهات داوری 
حل خواهد شد یا خیر؟ گفت: اگر داوری حق 
تیمــی را پایمال کند با وجود VAR هم این 
کار را می کند و اگر کسی هم بخواهد عادلانه 
قضاوت کند بدون VAR هم عادلانه قضاوت 
می کند.  VAR بهانه شــده که چشم شان را 
روی برخی قضاوت ها ببندند تا این شائبه رخ 
بدهد که نمی خواهند تیمی قهرمان شود. به 
نظر من فدراسیون فوتبال باید فکری به حال 
آن اندک داورانی بکند که به  گونه ای قضاوت 

می کنند که این شبهه ایجاد شود. او در ادامه 
درباره نقل وانتقالات پرسپولیس در نیم فصل 
و ایــن که آیــا هیات مدیــره در این موضوع 
دخالتی داشته است؟ گفت: با توجه به این که 
نقل وانتقالات روند حساسی است، هیات مدیره 
اختیار تام به مدیرعامــل داده تا هر بازیکنی 
کادر فنی خواســته است را جذب کند. انصافا 
نه تنها از جزییات مذاکرات اطلاعی نداشتیم، 
بلکه دخالت هم نکردیــم. یکی از مهم ترین 
موالفه های موفقیت یک تیم عملکرد خوب در 
نقل وانتقالات و جذب نفرات خواسته شده از 
سوی سرمربی است و به همین خاطر ما هیچ 
دخالتی نداشــتیم و کارها را به آقای درویش 
سپرده بودیم و اختیار تام داده بودیم و از همه 
تصمیمات در این زمینه حمایت کردیم. زمانی 
که بحث جذب لوکادیا در هیات مدیره مطرح 
بود، گفته می شــد این بازیکــن گران قیمت 

است اما پرسپولیس باشگاه بزرگی است و باید 
بازیکن با کیفیت جــذب کند و به جای این 
که سالی سه بازیکن خارجی بگیرد که کارایی 
نداشــته باشــند، بازیکنی بگیرد که کیفیت 
بالایی داشت باشــد تا پول باشگاه هدر نرود. 
خبیری درباره آخرین وضعیت پروده لوکادیا و 
این که آیا پرسپولیس از او شکایت کرده است 
یا خیر؟ گفت: وقتی این بازیکن به دلایل غیر 
موجه  ایران را ترک کرد، هیات مدیره خواستار 
این شــد که پرونده از نظــر حقوقی پیگیری 
شــود تا حق و حقوق باشــگاه ضایح نشود و 
حتی پیشــنهاد دادیم نه تنها باید شــکایت 
کنیم بلکه باید درخواست غرامت هم بدهیم، 
چون لوکادیا از نظر فنی و مالی به پرسپولیس 
ضربه زد. قطعا پیگیر این پرونده خواهیم بود و 
مطمئنا در در دفاع از حقوق پرسپولیس کوتاه 

نخواهیم آمد.

انتقاد تند علی حسینی پس از استعفا: 

بهتر است انوشیروانی
مصاحبه نکند!

انتقاد تند عضو هیات مدیره پرسپولیس از روند داوری ها

ارشــیا مصدقی ملی پوش ایران در مــاده پرش با نیزه در 
مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا نیزه خود 

را ندارد و باید از نیزه سایر رقبایش استفاده کند.
به گزارش ایسنا، مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی 

آسیا از ۲۰ تا ۲۳ بهمن در شهر نورسلطان کشور قزاقستان 
برگزار می شــود و هشت ورزشــکار ایران به این رقابت ها 
اعزام می شوند. ارشــیا مصدقی ملی پوش ۱۷ ساله پرش 
با نیزه یکی از نفرات اعزامی اســت که برای اولین بار در 
قهرمانی بزرگسالان شرکت می کند. مصدقی در گفت وگو 
با ایسنا به تمرینات و آمادگی خود اشاره و بیان کرد: حدود 
دو هفته اســت که در اردوی تیم ملی هستم و تمرینات 
خوبی را با آقای ربانی انجام می دهم. شرایط خوب است و 
بدنم هم در پیک آمادگی قرار دارد. امیدوارم نتیجه خوبی 
بگیرم. او در مورد رقبای خود در قهرمانی آســیا گفت: از 
تمام کسانی که در پرش با نیزه شرکت می کنند، کم سن 
و ســال تر هستم. یک رقیب فیلیپینی دارم که ۵.۹۰ متر 
می پرد و در مسابقات جهانی دوم یا سوم شد. ۱۸ ورزشکار 

در قهرمانی آسیا حضور دارند که حداقل ۱۰ نفر آنها بالای 
۵ متر می پرند. رقبــای قدری دارم و تجربه خیلی خوبی 
اســت. از مسئولان فدراسیون تشکر می کنم که من را به 
این مسابقات اعزام می کنند. امیدوارم  در جوانان آسیا که 
خرداد ماه ۱۴۰۲ برگزار می شــود، جواب لطف و زحمت 
آنها را بدهم. مصدقی با اعلام اینکه در قهرمانی آسیا نیزه 
خود را در اختیار ندارد، ادامه داد: فدراسیون خیلی تلاش 
کرد که نیزه من را به قزاقستان ببرد اما از آنجایی که پرواز 
دو مسیره است، نتوانســتیم نیزه را ببریم. از آقای هاشم 
خزایی و مسئولان تشــکر می کنم که پیگیر کارم بودند. 
امیدوارم در مسابقات نیزه پیدا کنم و نتیجه خوبی بگیرم. 
او به اهمیت نیزه شخصی ورزشکاران در نتیجه رقابت شان 
اشاره کرد و گفت: وسیله ای است که هر روز با آن تمرین 

می کنیم. وسیله شخصی است که اندازه  آن متناسب با فرد 
ساخته شده و ویژگی های آن با نیزه ای دیگر متفاوت است. 
کار سختی اســت که ورزشکار برای اولین بار با یک نیزه 
ناآشنا بپرد. مصدقی در مورد تهیه نیزه در جریان مسابقات 
قهرمانی آسیا گفت: باید با حریفانم صحبت کنم که ببینم 
نیزه پیدا می کنم یا نه. فدراسیون تمام تلاش خود را کرد 

اما به دلیل خط هوایی امکان ارسال نیزه ام وجود ندارد.
ملی پوش پرش با نیزه ایران به تجربه حضور در قهرمانی 
آسیا بزرگسالان اشاره و بیان کرد: بهترین تجربه ای است 
که تا به این ســن داشته ام. از مسابقات جوانان جهان هم 
برایم تاثیرگذارتر است. این مسابقات برایم مثل بازی های 
آسیایی اســت چون همه ورزشــکاران بعد از چند سال 

تعویق مسابقات به دلیل کرونا، امسال شرکت کرده اند.

مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا نیزه ندارد

پرنده ای با نیزه قرضی!


